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Protokół 
z XXXVI sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 18 lutego 2022 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.05 i trwała do godziny 15.05. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych, tj. 86,67% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecna byli radni Krzysztof Kaczmarek i Józef Śląski. Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – 
Sekretarz Gminy, Małgorzata Kęsy – Skarbnik Gminy, Józef Grobelny – kierownik Wydziału 
Służb Technicznych, Małgorzata Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, 
Mariola Żelazna – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Marta Naskręt – 
inspektor ds. gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego, Jagoda Kowalewska – 
inspektor ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców oraz Bogusław Grzelczak – 
informatyk. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki rowerowej 
Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo, 

b) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 
udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 
bezdomnym, 

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030, 
d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 
e) niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty za koszty odzyskiwania 

należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie Pępowo 
i jej jednostkom organizacyjnym, 

f) określenia zasad i trybu przyznawania nagród za osiągnięte wyniki sportowe 
w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie sportowym, 

g) przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo 
na 2022 rok, 
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h) rozpatrzenia petycji, 
i) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2022, 
j) planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2022, 
k) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Pępowo uczestniczących 
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo w roku 2021. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Pępowo 

w roku 2021. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych, kierowników wydziałów, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 
oraz pracowników obsługujących sesję. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
13 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 

 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad uczczono minutą ciszy pamięć 

zmarłego radnego I kadencji – śp. Gabriela Puśleckiego z Gębic. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o rozszerzenie punktu 8. porządku obrad XXXVI sesji 
Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 
gminy Pępowo uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 
szkoleniach i ćwiczeniach – jako podpunkt k). 

Radni jednomyślnie – 13 głosami „za” – przychylili się do wniosku wójta, 
w następstwie czego porządek obrad XXXVI sesji Rady Gminy Pępowo został zmodyfikowany 
w zakresie punktu 8., do którego dodano podpunkt k). Imienne wykazy głosowań radnych oraz 
pierwotny porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XXXV sesji Rady Gminy 

Pępowo był do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z XXXV sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie –  13 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 
 

W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 

Kierownik GOPS Mariola Żelazna przedstawiła krótką informację dotyczącą 
jednorazowego dodatku osłonowego, czyli nowego świadczenia realizowanego przez gminy od 
stycznia 2022 r. w ramach Rządowej Tarczy Antyinflacyjnej. 
 

W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki rowerowej 
Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo – przewodniczący poinformował, iż uchwałę tę 
szczegółowo omówił planista podczas wspólnego posiedzenia komisji; planista udzielił 
ponadto odpowiedzi na pytania radnych. Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś 
pytania lub wątpliwości. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/263/2022 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki 
rowerowej Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 
udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym – 
uzasadnienie do projektu uchwały odczytała kierownik GOPS Mariola Żelazna. Jak wyjaśniła, 
celem uchwały jest ustalenie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia, które udzielają schronienia osobom uprawnionym z terenu gminy 
Pępowo. Nadmieniła, iż obecnie 4 osoby z terenu gminy umieszczone są w różnych ośrodkach 
wsparcia, przy czym żadna z tych osób nie posiada swojego dochodu, zatem całkowity koszt 
ich pobytu pokrywa gmina. Gdyby jednak dana osoba posiadała swój dochód, taki jak np. renta, 
emerytura czy zasiłek stały, wówczas – zgodnie z ustawą o pomocy społecznej – musiałaby 
ponosić jakieś koszty pobytu, z uwzględnieniem swoich możliwości finansowych, a ustalenie 
tych kosztów znajduje się w zakresie zadań własnych rady gminy. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/264/2022 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 
bezdomnym – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała skarbnik gminy Małgorzata Kęsy. 
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Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2022-2030 są zgodne z proponowanymi 
zmianami budżecie gminy na 2022 rok, a po dokonaniu zmian wynik budżetu jest deficytowy. 
Dyskusja – brak. 
W wyniku błędu operatora systemu podczas głosowania nad projektem zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 (podpunkt c) omyłkowo uruchomiono 
i przeprowadzono głosowanie nad podpunktem d) – projektem uchwały w sprawie zmian 
w uchwale budżetowej na rok 2022. W związku z powyższym przewodniczący Rady Gminy 
Pępowo ponownie zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian WPF. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/265/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2022-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
O godzinie 14.22 wiceprzewodniczący Marek Popiołek opuścił salę obrad, pomniejszając 
liczbę radnych biorących udział w posiedzeniu do 12. Radny M. Popiołek nie był obecny w sali 
obrad podczas głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 
jednak był wtedy zalogowany w systemie. Radny został wylogowany z systemu o godz. 14.27. 
 

d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się dokonanie 
zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/266/2022 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty za koszty odzyskiwania 
należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Pępowo i jej 
jednostkom organizacyjnym – szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała 
skarbnik gminy Małgorzata Kęsy. Wyjaśniła, iż zdarzają się sytuacje, że równowartość 
należności z tytułu rekompensaty jest równa albo wyższa od należności głównej. W takich 
przypadkach żądanie rekompensaty postrzegane jest jako działanie zbyt restrykcyjne 
i nieuzasadnione, w związku z czym proponuje się przyjąć uchwałę w proponowanym kształcie. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/267/2022 w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty za koszty 
odzyskiwania należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie Pępowo i jej 
jednostkom organizacyjnym – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
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f) określenia zasad i trybu przyznawania nagród za osiągnięte wyniki sportowe 
w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie sportowym – projekt uchwały 
przedstawił zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Wyjaśnił, iż uchwała ta będzie miała 
zastosowanie do zawodników, drużyn sportowych oraz trenerów, którzy są mieszkańcami 
gminy Pępowo lub należą do klubu znajdującego się na terenie gminy, oraz będzie określać, 
kto i kiedy będzie mógł wystąpić o przyznanie nagrody. Nadmienił, iż nagroda będzie 
przyznawana jednorazowo w formie pieniężnej, a jej wysokość będzie uzależniona od szczebla 
zawodów i zajętego miejsca. Zaznaczył, że złożenie wniosku nie jest równoznaczne 
z przyznaniem nagrody przez wójta, ponieważ każdy wniosek będzie rozpatrywany 
i analizowany indywidualnie. Podkreślił ponadto, że przyjęcie uchwały ma istotne znaczenie, 
ponieważ pozwoli władzom gminy docenić wysiłki sportowe mieszkańców, którzy osiągając 
wysokie wyniki sportowe promują gminę oraz przyczyniają się do promowania postawy 
współzawodnictwa. 
- Przewodniczący – przypomniał, że projekt uchwały został szczegółowo przeanalizowany 
podczas wspólnego posiedzenia komisji, a załącznikami do niego są gotowe wnioski, które 
należy wypełniać w zależności od tego, w jakiej kategorii miałaby zostać przyznana nagroda. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących”– podjęła uchwałę nr 
XXXVI/268/2022 w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania nagród za osiągnięte 
wyniki sportowe w krajowym lub międzynarodowym współzawodnictwie sportowym – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
O godzinie 14.33 radny Marek Popiołek powrócił do sali obrad, powiększając liczbę radnych 
biorących udział w posiedzeniu do 13. O godz. 14.34 radny Marek Popiołek został ponownie 
zalogowany do systemu do głosowania. 
 
g) przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2022 rok – 
projekt uchwały przedstawiła sekretarz gminy Katarzyna Kmiecik-Rosa. Jak wyjaśniła, 
w związku z nowelizacją ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych ustaw, która 
weszła w życie z dniem 1 stycznia br. i wprowadza kilka istotnych zmian do lokalnych 
systemów rozwiązywania problemów alkoholowych, przygotowana została nowa uchwała. 
Podkreśliła, iż nie zmienia się ona w swoim podstawowym kształcie, a naniesione zmiany są 
kosmetyczne. Nadmieniła, iż gminy zostały zobowiązane, aby nie później niż do 31 marca 
przyjąć nowe, wspólne programy profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii, natomiast uchwalone przed 1 stycznia 2022 r. gminne programy 
powinny zostać przyjęte na nowo, ponieważ zachowują moc do dnia uchwalenia nowego 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii, nie dłużej jednak niż do końca marca br., i są finansowane na 
zasadach dotychczasowych – nie ma przy tym znaczenia, czy gmina uchwaliła już dwa 
programy osobno, czy też jeden wspólny. Dodała, iż elementem nowych gminnych programów 
stają się zadania związane z przeciwdziałaniem uzależnieniom behawioralnym, które zostały 
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ujęte w nowym brzmieniu ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi w art. 41 ust. 1 pkt 3. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/269/2022 w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie gminy Pępowo na 2022 
rok – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
h) rozpatrzenia petycji – opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Pępowo 
z dnia 18 lutego 2022 r. przedstawił radny Radosław Sobótka – przewodniczący Komisji. 
Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/270/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
O godzinie 14.44, tuż po zakończeniu głosowania nad projektem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji, radny Ireneusz Matyla, usprawiedliwiwszy się uprzednio, opuścił salę 
obrad, pomniejszając liczbę radnych biorących udział w posiedzeniu do 12. O godz. 14.44 
radny Ireneusz Matyla został wylogowany z systemu do głosowania. 
 
i) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2022 – 
przewodniczący poinformował, iż plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił przewodniczący 
Komisji podczas wspólnego posiedzenia. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/271/2022 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 
2022 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
j) planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2022 – przewodniczący 
poinformował, że te plany pracy również zostały omówione podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji. 
Dyskusja – brak. 
W wyniku błędu systemu głosowanie zostało zakończone przedwcześnie – zanim którykolwiek 
z radnych biorących udział w posiedzeniu zdążył oddać głos – w związku z czym głosowanie 
w porozumieniu z przewodniczącym Rady Gminy zostało uruchomione ponownie, co zostało 
odnotowane przez system jako reasumpcja głosowania. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
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XXXVI/272/2022 w sprawie planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2022 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
k) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Pępowo uczestniczących w działaniach 
ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach – uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytał zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Przypomniał, iż w poprzedniej uchwale 
kwota ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych wynosiła 12 zł, a za udział 
w szkoleniu i ćwiczeniach – 6 zł. 
- Przewodniczący – przypomniał, że uchwała była bardzo burzliwie rozpatrywana podczas 
wspólnego posiedzenia Komisji, po czym upewnił się, czy radni nie mają dodatkowych pytań. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXXVI/273/2022 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Pępowo uczestniczących 
w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo 
w roku 2021 przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Zbigniew Waleński. 
Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 
 W punkcie 10 – sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy Pępowo w roku 2021 przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
– radny Radosław Sobótka. Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 

W punkcie 11 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radny Zbigniew Waleński – zwrócił się do kierownik WRG Małgorzaty Waleńskiej 
z pytaniem, na jakim etapie realizacji są plany związane z zagospodarowaniem pomieszczeń 
po sklepie w Krzekotowicach. 
- Małgorzata Waleńska – odpowiedziała, iż dokumentacja projektowa ma być gotowa „na 
dniach”; wówczas gmina wystąpi o pozwolenie i ogłoszone zostanie postępowanie przetargowe. 
Dodała, że jeśli gmina otrzyma dokumentację projektową do końca lutego, tak jak deklaruje 
wykonawca, a decyzja zostanie uzyskana w marcu, już w kwietniu będzie można dokonać 
wyboru wykonawcy, który zrealizuje inwestycję. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odnosząc się do przycinania drzew, które miało 
miejsce w ostatnim czasie w Gębicach, zwrócił się do wójta z pytaniem, czy istnieje możliwość, 
żeby podciąć korony lip rosnących przy ulicy, przy której [wiceprzewodniczący] zamieszkuje. 
Wyjaśnił, iż korony te są niebezpiecznie wysokie, sięgają powyżej linii energetycznych 
i w sytuacjach kryzysowych mogą spowodować ich uszkodzenie. 
- Wójt – przyznał, iż dodatkowe roboty nie były planowane, ponieważ wiąże się to 
z dodatkowymi nakładami czasu i pieniędzy na wynajęcie podnośnika, na co zostały niedawno 
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zabezpieczone środki. Zwrócił się do kierownika WST Józefa Grobelnego z pytaniem, czy 
w najbliższym czasie możliwe byłoby przymierzenie się do realizacji tego zadania. 
- Józef Grobelny – odpowiedział, że zanim gmina wynajmie kosz, trzeba ustalić, czy można 
będzie prowadzić prace pod linią. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – wyjaśnił, iż drzewa znajdują się po drugiej stronie 
drogi, jednak są one tak wysokie, że w przypadku przewrócenia się drzewa lub złamania gałęzi 
istnieje ryzyko uszkodzenia linii energetycznej. Zapytał, czy mieszkaniec mógłby przy użyciu 
własnego lub wynajętego sprzętu na własną rękę przyciąć drzewo rosnące przy drodze gminnej. 
- Józef Grobelny – odpowiedział, iż jest taka możliwość, ponieważ w przypadku podcięcia nie 
potrzeba wielkich zgód. Dodał, iż takie sytuacje miały już miejsce. Odnosząc się do prac 
przeprowadzonych w ubiegłym roku poinformował, iż drzewa były podcinane tam, gdzie 
właścicielem gruntu jest RKS, a przy drodze, gdzie zamieszkuje wiceprzewodniczący, drzewa 
być może już odrosły. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – sprecyzował, iż chodzi głównie o lipy rosnące na 
końcu ulicy. Dodał, iż znajdują się tam najwyższe drzewa. 
- Przewodniczący – zapytał, ile jest tych lip. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odpowiedział, iż chodzi o trzy bardzo wysokie drzewa 
w okolicach posesji nr 65-66. 
- Przewodniczący – przyznał, iż myślał, że chodzi o trzydzieści drzew. 
- Wójt – odparł, iż gmina postara się to zrobić w najbliższym czasie. Dodał, iż nad tematem 
drzew warto by się pochylić, ponieważ wczoraj na drodze w rejonie Bahnhofu [w Babkowicach] 
pojawił się problem z topolami, a w dodatku właśnie otrzymał alert, że zbliża się kolejny orkan 
znad Wielkiej Brytanii, Eunice, i prognozowane są porywy wiatru dochodzące do 110-130 km/h. 
Stwierdził, iż tematem drzew w gminie będzie trzeba się zająć w sposób kompleksowy, tak aby 
wyeliminować potencjalne problemy i zagrożenia z tym związane w kontekście zmian klimatu. 
- Przewodniczący – poinformował, iż radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych, które 
należy wypełnić do 30 kwietnia. Zapowiedział, iż następna sesja odbędzie się 
najprawdopodobniej pod koniec marca. Dodał, że w przypadku większej ilości uchwał komisje 
i sesja będą odbywać się w innym dniu. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 12 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
XXXVI sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


